
 

Van: 

Verzonden: woensdag 14 februari 2024 19:55 

Aan: gemeente Heemstede <noreply@heemstede.nl>; Raadsgriffier Heemstede 

<raadsgriffier@heemstede.nl> 

Onderwerp: Inbreng t.a.v. voorgenomen sluiting overweg Leyduin 

 

Beste gemeentebestuurders

 

Morgenavond 15 februari behandelt de gemeenteraad de voorgenomen sluiting van de overweg bij 
Leyduin. Vanmiddag heb ik nog een wandeling gemaakt vanuit de Rivierenwijk naar dit prachtige 
stuk natuur. 

Indien het voorgenomen besluit wordt uitgevoerd komt er een barrière van ruim 3 km (2,6 km 
plus de afstand van het station naar het groen) te liggen tussen Heemstede en het prachtige 
duinrandgebied, dat onze gezamenlijke achtertuin is. Dit als gevolg van de optelsom van dit 
besluit en de sluiting van de overweg bij Alverna. Zoals in de stukken staat is dit een te grote 
afstand. 

Graag geef ik u de volgende overwegingen mee: 

• Met dit besluit wordt de duinrand voor voetgangers vanuit Heemstede nagenoeg 
onbereikbaar; 

• Zeker wanneer de veiligheidsaspecten in acht worden genomen: het fietspad met 
alle snelverkeer is onveilig voor wandelaars, in het bijzonder voor 
kinderen/ouderen. 

• De hele westrand van Heemstede verliest hiermee een belangrijke pijler van het 
woongenot in onze gemeente. Het Groenendaalse bos is een hondenuitlaatplek en 
volstrekt onvergelijkbaar met het landgoed Leyduin, waar je reeën, vossen en vele 

vogelsoorten kunt tegenkomen. De evt. opwaardering van de brug over de 
Leidsevaart bij de Manpadslaan maakt Leyduin voor voetgangers uit Heemstede 

niet toegankelijker vanwege de afstand. 

De inwoners van Heemstede begrijpen dat de gemeente één van de partijen is in deze kwestie. 
Maar wel de partij die voor de bewoners moet opkomen. 

Ik wil u dan ook vragen: 

• Het besluit van het gemeentebestuur te heroverwegen; 

• Alles in het werk te stellen om de overweg open te houden; 

• Mocht dit uiteindelijk niet lukken, dan tenminste de tunnel van Waternet voor 
voetgangers toegankelijk te maken. Ik begrijp dat deze niet meer aan de eisen van 

deze tijd zou voldoen, maar dat geldt des te meer voor een verre omweg over een 
gevaarlijk fietspad. Ik denk niet dat het de bedoeling van de Werkgroep 



Toegankelijkheid was om uit te komen op een volledige blokkade toen deze het 

advies uitbracht geen tunnel met trap te realiseren. 

Het laantje bij Leyduin is een prachtige, verstilde, natuur- en cultuurhistorisch waardevolle plek. 
Laat dit s.v.p. niet verloren gaan voor de inwoners van Heemstede. 

Bij voorbaat dank, 


